
Schriftelijke vraag1: 

 

Vraagnummer: S-396 
 
Datum indiening: 18 december 2018 
 
Onderwerp:  Zwembaden 
 
Naam indiener: Hanno Krijgsman (GroenLinks) 
 
 
 
 
 
 
Aanleiding: 
Onlangs organiseerde het College een inspiratietour langs zwembaden, om ideeën op te doen 
voor de toekomstige invulling van de zwembaden, als de zwembaden in Elst en Zetten 
afgeschreven zijn. 
 
Intussen vangen wij signalen op vanuit Zetten dat het erop lijkt dat het zwembad vanaf 2023 wordt 
opgedoekt. Contracten met verenigingen, die gebruik maken van het zwembad, zouden alle lopen 
tot 2023. Zwembad de 3 Essen in Zetten zou te horen hebben gekregen dat zij het zwembad in 
2023 voor één Euro kunnen overnemen maar dat tegelijkertijd de tegemoetkoming van de 
gemeente in de exploitatiekosten (ruim 200.000 per jaar) stopt, wat rendabele exploitatie 
onmogelijk zou maken, tenzij de tarieven onaanvaardbaar hoog worden. 
 
Onder de bevolking in Zetten en omgeving is er de vrees dat beide zwembaden in de gemeente 
worden samengevoegd tot één locatie in Elst, wat zwemmen voor inwoners van het westen van de 
gemeente een stuk minder laagdrempelig maakt. Ook voor ouders met kinderen die moeten leren 
zwemmen zou dit een flinke extra tijdbelasting geven. 
 
In de beantwoording van de technische vragen bij de begroting 2019 antwoordde het College op 
vragen van het CDA dat de gemeente in 2023 het zwembad voor 1 euro verkoopt aan de 
exploitanten van het zwembad in Essen en dat laatsgenoemden geen vastomlijnde plannen voor 
de toekomst hebben. In de verkoopovereenkomst zijn ook geen afspraken gemaakt over de 
toekomst van het zwembad. 
 
 
 
 
Vragen: 

1. In hoeverre kan het College bovenstaande signalen bevestigen dan wel ontkrachten? 
 

2. Waarom heeft het College in de koopovereenkomst met de toekomstige eigenaren van het 
zwembad in Zetten geen afspraken gemaakt over de toekomst van het zwembad? 

 
3. Waarom stelt het College in de beantwoording van de technische vragen bij de begroting 

2023 dat uit een behoefteonderzoek moet blijken of er behoefte is aan een zwemfaciliteit in 
Zetten, terwijl het zwembad tijdens openingstijden een volledige bezetting heeft? 

 

                                                           
1  Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de vragen 

te beantwoorden is 30 dagen. 

 Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 



4. In hoeverre zijn er kaders voor het gemeentelijk zwembadenbeleid, die de 
laagdrempeligheid van de zwemfaciliteiten moeten garanderen? 
 

5. In hoeverre zijn deze kaders onderdeel van het beleid dat in ontwikkeling is voor de situatie 
nadat de zwembaden zijn afgeschreven (2023)? 

 
6. Wat zijn de plannen voor de zwembaden voor na 2023? 
 
7. Op welke manier betrekt het College de verschillende gebruikersgroepen van beide 

zwembaden bij het ontwikkelen van beleid (verenigingen, jongeren, gezinnen, ouderen)? 
 
8. Wat zijn de reacties van deze gebruikersgroepen op de voorgenomen ontwikkelingen? 

 


